
       
 
 
 

 
Referat af bestyrelsesmøde den 9. december 2023 afholdt i Sofiendal 
Svømmehals køkken 
 
Til stede: Torben, Fiona, Svend Erik og Lars 
 
 

1. Valg af referent 

Torben meldte sig frivilligt til posten uden modkandidater 
 

2. Kan vi fortsætte svømningen med så få deltagere? 

Vi blev enige om, at det ikke er økonomisk forsvarligt at fortsætte med kun i 
omegnen af 5 deltagere pr. gang. Dertil er udgiften til livredderen for stor, 550 
kroner for 2 timer. En stor mangel synes at være fravær af kaffe og kage ved 
svømmearrangementerne, som ville kunne danne rammen om det sociale under 
svømningen. Torben forfatter et forslag til en skrivelse til såvel medlemmer 
som ikke-medlemmer af foreningen, hvori der spørges ind til grunden for den 
manglende opbakning. Udformningen holdes i den lidt muntre tone for ikke at 
give fornemmelsen af, at vi står med hatten i hånden! 
Skrivelsen tænkes bragt i nyhedsbrevet, på hjemmesiderne og på Facebook. 
Da svømningen er slut for denne sæson, haster det ikke voldsomt med at få 
tilkendegivelserne i hus. 
 

3. Kurbadene i Haraldslund 

Datoerne ligger nu fast - den 16. februar og den 5. april 2024. Vi var enige om 
at beholde konceptet fra den 27. oktober. Dette er Malene informeret om. 
Torben kontakter Malene mhp. at få tilmeldingsfristerne på plads. Derefter 
sætter Lars de to kurbade i vores kalender og beder Michael om at oprette 
begivenhederne i webshoppen og sætte dem på DN Lands hjemmeside. 
Det er vigtigt, at kurbadene bliver meldt ud så tidligt som muligt både på 
hjemmesiderne, på Facebook, i nyhedsbrevet og direkte pr. mail til 
medlemmerne, men også om muligt på migogaalborg.dk samt aalborgnu.dk. 
Torben undersøger, om de to medier vil annoncere for os igen og kommer 
snarest med et udkast til mailen til medlemmerne. 
 

4. Fastlæggelse af datoen for vores generalforsamling 2024 

Følgende søndage er i spil: den 14., 21. eller 28. april. Torben må vælge, da de 
øvrige tilstedeværende kunne alle de foreslåede datoer. 
Fiona booker ’De Frivilliges Hus’ som sidst, når datoen kendes. 
 
 
 
 



 
5. Forslag til sommerarrangementer i 2024 

Der er stor interesse for strand- og vandreture, som er meget lette at arrangere. 
Dog kræver det lokalkendskab til de udvalgte strande/skove. 
Strandene i Øster Hurup og Rødhus blev foreslået som emner.  
 

6. Dan Bjarkam 

Dan har henvendt sig til bestyrelsen med et ønske om at bistå bestyrelsen i 
dens arbejde. Fiona foreslog, at Dan så meget passende kunne blive suppleant i 
vores bestyrelse, hvilket der var fuld opbakning til. 
Denne beslutning håber vi så at få konfirmeret på generalforsamlingen til 
foråret. 
 

7. Eventuelt 

Mødet varede 2 timer, fra kl. 15 til 17, hvorefter der var svømning og sauna for 
de i alt 10 fremmødte inklusiv bestyrelsen (trods manglen på kaffe og kage!) 
 


